
Słupsk, 20.05.2016r.

Pan
Robert Biedroń
Prezydent Miasta Słupska

Uprzejmie  proszę  o  przeanalizowanie  zasadności  organizowania  głośnych  imprez  i

wydarzeń  na ul.  Nowobramskiej.  Z  informacji,  które  otrzymałem od mieszkańców bloków

zlokalizowanych  w  jej  bezpośredniej  bliskości  wynika,  że  są  one  bardzo  uciążliwe,  gdyż

akustyka tego miejsca i zwartość zabudowy potęguje negatywne doznania dźwiękowe.

Mieszkańcami tego obszaru są głównie osoby starsze, które nie korzystają z atrakcji

oferowanych podczas tych wydarzeń, a wręcz przeciwnie preferują spokój.

Szczególnie chodzi tutaj o wydarzenia, podczas których głośna muzyka emitowana jest

przez wiele godzin.

z poważaniem,
Jarosław Teodorowicz
Radny Rady Miejskiej w Słupsku




